

REFERAT - divisionsledelsesmøde, Steen Blicher Divisionen

Tirsdag den 4. maj 2021, kl. 19.30 (Møgeltoft 22, Viborg)

Deltagere: Kristian, Carsten, Henning, Marie, Peter, Brita, Connie og Lene

Ikke til stede: Lene (kasserer), Rasmus, Morten



1. Velkommen v. Henning

2. Opfølgning på Divisionsrådsmødet 22/4

- Evaluering – bordet rundt. Hvad har vi lært til en anden gang?

Vi håber, at det ikke bliver nødvendigt med virtuelt divisionsrådsmøde igen. Men det gik trods alt bedre, end vi havde frygtet.

3. Konstituering af ny divisionsledelse

Vi sagde tak for denne gang til: Frederik Ehlers, Rikke Rømer og Victor R. Holden.

Vi sagde velkommen til: Peter Hougaard (Thorning) og Brita Hvorslev (Baunehøj).

Hvordan konstituerer vi os i den nye bestyrelse? Familiespejd?

Mikro: Connie og Morten

Mini: Marie og Henning

Junior: Brita, Lene og Carsten

Trop: Kristian og Peter

Klan: Foreløbig ingen.

Rasmus fortsætter foreløbig i en "allround-rolle", medmindre han måtte ønske andet.

Korpsråds-stemmeret: Peter og Henning (andre DL'er er også velkommen med, men kun to har stemmeret.)

4. Lederudvikling-temaaften i Steen Blicher Division

Mathias Bjerg og Lene er i dialog med Kathrine Predstrup fra korpskontoret ift. at arrangere en aften, hvor vi mødes fysisk til oplæg og workshop – og om muligt inden sommerferien.

Lene gav en status på på arbejdet.

5. Lederdag 2021 - orientering

Lederdag den 13. marts blev aflyst/flyttet pga. corona. Den 18. marts vendte vi det med GL'erne som aftalt i DL. Her var meldingen: I grupperne er der behov for at mødes selv.

Lederdag 2021 aflyses, og der satses på temadag vedr. lederrekruttering.

6. Kalendertjek

[Kalenderen](#) bliver løbende opdateret på hjemmesiden. Hvad skal vi ellers have i kalenderen? Datoer for grenarrangementer i 2022?

2021

7.-9. maj. Divisionsturnering, Spejderklienten AFLYST

Arrangement for trop/klan. Status? (Kristian/Rasmus)

(Det bliver formentlig med kick off inden sommerferien og med to måneder til besvarelse.

MÅSKE. 10./17. juni. Temaaften om lederrekruttering og -fastholdelse.

23. september. **Store ledermøde** med planlægning af divisionsturnering og ud i grenene.

(Poulholm er booket)

Nyt **GL-møde** i kalenderen – Poulholm booket til den 9. september

Planlægning frem mod SL22? Sølvøske?

2022

14.-16. januar. Polartur (kun for de spejdere, der er 2. års i 2021/22)

4.-6. februar. Minitræf

25.-27. marts. Mikro-træf



REFERAT - divisionsledelsesmøde, Steen Blicher Divisionen

Tirsdag den 4. maj 2021, kl. 19.30 (Møgeltoft 22, Viborg)

Deltagere: Kristian, Carsten, Henning, Marie, Peter, Brita, Connie og Lene

Ikke til stede: Lene (kasserer), Rasmus, Morten

Familiespejd. (Familiespejd skal tænkes ind i divisionsturneringen. Spørge ud i grupperne, om der er interesse for at lave et særskilt familiespejd-arrangement)

Divisionsrådsmøde 2022: torsdag den 21. april kl. 19.30 på Poulholm.

7. Nyt fra DC (orientering v. Henning)

8. Næste møde i divisionsledelsen

Dato: Torsdag den 3. juni kl. 19.30 på Poulholm.

Dette skal bl.a. på dagsordenen til næste DL-møde:

- Der skal besluttes noget om divisionsturnering 2022 på næste møde.
- Der tages billeder af DL-medlemmer til hjemmesiden

9. Eventuelt

Med venlig hilsen,
Henning / DC